
8. oktober 2012 

Nyt fra E/F Kajkantens bestyrelse                                               

Ejerforening Kajkantens bestyrelse har afholdt ordinært møde onsdag d. 4. oktober 2012. Følgende 

punkter blev drøftet: 

 Bestyrelsen har afholdt møde med JM vedr. status på udbedringen af manglerne på 

fællesarealerne. Enkelte mangler er stadig under udførsel. Bestyrelsen gennemgår 

mangellisterne, når JM melder færdig. 

 JM har formentlig fået solgt den sidste lejlighed. JM træder derved ud af bestyrelsen for 

Ejerforeningen Kajkanten. Der er ingen suppleanter til at overtager pladsen.  

 Muligheden for afspærring af den uautoriserede parkeringsplads lige syd for ejendommen 

undersøges. 

 Muligheden for en markering af skel mod syd vurderes. 

 Husorden uddeles til beboerne i Kajkanten.  

 Bestyrelsen afholder snarest et møde med viceværten fra Ejendomsvirke. 

 Søndag d. 25. november kl. 16 tænder bestyrelsen juletræet og varmer gløgg m.v. Invitation 

uddeles.  

 Bestyrelsen har fået en henvendelse fra Kajplads 24 vedr. rampen og lys på terrænet.  

 Mulighederne for navneskilte blev drøftet.  

 Der indhentes i øjeblikket forskellige tilbud på små-projekter, som kan forbedre vores ejendom.  

 Datea kontaktes vedr. køreplan for generalforsamling i 2013. 

  

 


